

Title (en)
SAFETY INTERLOCK.

Title (de)
SICHERHEITSVERRIEGELUNG.

Title (fr)
VERROUILLAGE DE SECURITE.

Publication
EP 0172214 A1 19860226 (EN)

Application
EP 85901039 A 19850228

Priority
GB 8405342 A 19840229

Abstract (en)
[origin: WO8503970A1] A fastening device for doors, panels and other hinged, sliding or detachable parts includes a movable fastening element (4) engaging with a rotary element (3) which operates a control element (1). A surface (14) on the movable element and a corresponding surface (15) on the rotary element are so arranged that on disengagement of the movable element, the rotary element is forced to rotate, thereby operating the control element.

Abstract (fr)
Dispositif de fermeture pour portes, panneaux et autres parties articulées, coulissantes ou détachables. Le dispositif comprend un élément de fermeture mobile (4) s'engageant avec un élément rotatif (3) qui actionne un élément de commande (1). Une surface (14) sur l'élément mobile et une surface correspondante (15) sur l'élément rotatif sont agencées de sorte que lors du dégagement de l'élément mobile, l'élément rotatif est forcé de tourner, actionnant ainsi l'élément de commande.

IPC 1-7
E05B 17/22; F16P 3/08

IPC 8 full level
E05B 17/22 (2006.01); **F16P 3/08** (2006.01); **H01H 27/00** (2006.01)

CPC (source: EP)
E05B 17/22 (2013.01); **F16P 3/08** (2013.01); **H01H 27/002** (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 8503970A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8503970 A1 19850912; EP 0172214 A1 19860226; GB 8405342 D0 19840404

DOCDB simple family (application)
GB 8500082 W 19850228; EP 85901039 A 19850228; GB 8405342 A 19840229